## 2024 TOS winter summit 第二場:GU、GI

日期:2024年10月26日(六)

地點:張榮發國際會議中心 10 樓 1001 會議室

Time	Topic	Speaker	Moderator
08:30~09:00	Registration		
09:00~09:10	Opening	陳明晃教授 臺北榮民總醫院	
09:10~09:45	Rapidly evolving treatment landscape in UC: from late-stage to early-stage	薛富仁 醫師 臺大醫院	蒲永孝 教授 臺大醫院
09:45~10:20	Immunotherapy in HCC: Expanding Horizons	陳彥豪 醫師 高雄長庚醫院	邵幼雲 醫師 臺大醫院
10:20~10:35	Break		
10:35~11:10	Final analysis of the phase 3 KEYNOTE- 811 study of Pembrolizumab plus trastuzumab and chemotherapy for HER2-positive gastric or gastro- oesophageal junction adenocarcinoma	姜乃榕 醫師 臺北榮民總醫院	陳明晃 教授 臺北榮民總醫院
11:10~11:45	Advances in the Treatment of Patients with Metastatic Colorectal Cancer	謝燿宇 主任 雙和醫院	葉坤輝 教授 臺大醫院
11:45~12:20	Liquid CDx in GI cancers	TBD	TBD
12:20~13:00	Lunch		
13:00~13:35	Promising future therapies for MSI-H colorectal cancer: Latest advances and updates	張家崙 醫師 萬芳醫院	TBD
13:35~14:10	Real-world strategies in the management of metastatic colorectal cancer (mCRC) with BRAF mutation? future-Exp to past-Now	鄧豪偉 醫師 臺北榮民總醫院	葉坤輝 教授 臺大醫院
14:10~14:45	Recent Advances in the Management of Intermediate-Stage Hepatocellular Carcinoma	陳三奇 醫師 臺北榮民總醫院	林錫銘 教授林口長庚醫院

主辦單位:中華民國癌症醫學會

贊助單位:台灣安斯泰來製藥股份有限公司、台灣小野藥品工業股份有限公司/台灣必治妥施貴實股份有限公司、美商默沙東藥廠股份有限公司台灣分公司、台灣武田藥品工業股份有限公司、羅氏大藥廠股份有限公司、臺灣皮耶法柏股份有限公司、衛采製藥股份有限公司

學分認定:中華民國癌症醫學會 腫瘤內外科 A 類 15 分

學分申請:台灣內科醫學會、台灣外科醫學會、台灣癌症安寧緩和醫學會、台灣臨床腫瘤醫學會、

台灣放射腫瘤學會、台灣消化系醫學會、台灣消化系外科醫學會

